
CDA Raalte uit zijn grote zorgen over drugsdeals en drugsgebruik in de 
Gemeente Raalte.

Naar aanleiding van het bericht “Criminele jeugdgroep voorziet regio Zwolle van drugs: ‘Sos, Pirkies 
en Sannie’1” gepubliceerd op woensdag 2 oktober 2019 door RTV Oost, uit het CDA Raalte zijn grote 
zorgen over drugsgebruik en dealgedrag in de gemeente Raalte en heeft de volgende vragen voor 
het College van Burgemeester en Wethouders van de Gemeente Raalte.

1. Heeft het College voldoende zicht op drugsgebruik in de gemeente en is zij bekend met de 
jeugdgroep als omschreven in het artikel?

2. Is het College er met het CDA eens dat drugsgebruik niet past in onze samenleving?
3. Wij ontvangen signalen van inwoners over dealers op schoolpleinen buiten schooltijden en 

bij parkeerplaatsen van een voetbalveld; is de gemeente ook op de hoogte van deze 
activiteiten?

4. Heeft de gemeente voldoende mogelijkheden en/of capaciteit om drugsgebruik en overlast 
aan te pakken? En zo nee, is de gemeente bereid om bijvoorbeeld de APV uit te breiden?

5. Heeft de Politie genoeg (jeugd-)agenten om te handhaven tegen het drugsgebruik in de 
gemeente Raalte?

6. Zijn scholen, sportverenigingen, enz. voldoende geïnformeerd en krijgen zij, waar nodig, 
voldoende ondersteuning van de gemeente Raalte?

Het CDA Raalte is erg bezorgd omdat het hier een kwetsbare groep betreft, nl. onze jongeren. Onze 
toekomst. 

Met hartelijke groet,

namens de CDA fractie

Aaltje Booijink-Jonkman

1 https://www.rtvoost.nl/nieuws/319214/Criminele-jeugdgroep-voorziet-regio-Zwolle-van-drugs-
Sos-Pirkies-en-Sannie
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